

Title (en)  
CHOPPER DISC.

Title (de)  
ZERKLEINERUNGSSCHEIBE.

Title (fr)  
DISQUE DE HACHAGE.

Publication  
**EP 0625929 A1 19941130 (DE)**

Application  
**EP 94901683 A 19931210**

Priority  

- AT 9300190 W 19931210
- DE 9217598 U 19921223

Abstract (en)  
[origin: WO9414540A1] Described is a replaceable cutter blade (5) for a chopper disc, the blade being fitted in an undercut recess (3) in each cutter tooth (2), a cutting edge (7) pointing in the direction of rotation of the disc when the blade is in its cutting position. The cutter blade (5) is inserted from the circumference of the main body (1) of the disc in the recess (3) in a position which is staggered rotationally with respect to the cutting position and is then turned into the cutting position and fixed in place.

Abstract (fr)  
Une plaquette coupante (5) remplaçable d'un disque de hachage est montée dans une cavité (3) contre-dépouillée située dans la zone de chaque dent de coupe (2) et présente, en position de travail, une arête vive (7) orientée dans le sens de rotation du disque. Pour le montage, la plaquette coupante (5) est placée de travers par rapport à sa position de travail, puis insérée depuis la circonference du corps de base (1) dans la cavité (3) contre-dépouillée et mise, par rotation, en position de travail, position dans laquelle elle est fixée.

IPC 1-7  
**B02C 18/18**

IPC 8 full level  
**B02C 18/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B02C 18/184** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9414540A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9217598 U1 19930304**; AU 5618594 A 19940719; EP 0625929 A1 19941130; MX 9400079 A 19940729; WO 9414540 A1 19940707

DOCDB simple family (application)  
**DE 9217598 U 19921223**; AT 9300190 W 19931210; AU 5618594 A 19931210; EP 94901683 A 19931210; MX 9400079 A 19940103